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Voorzitter, 

Het tweede onderwerp is het doodlopende stuk Gemertseweg en dan met name het onderhoud 
daarvan. 

Recent kregen wij als fractie vanuit het ambtelijk apparaat te horen dat wanneer het onderhoud 
van de weg onder het gemiddelde komt in Boekel, dat dan pas de gaten worden gevuld. 
Daarover de volgende vragen: 

1. Klopt het dat het bedoelde stuk weg qua onderhoud c.q. toestand van de weg, voldoet 
aan het gemiddelde binnen de gemeente Boekel? 

2. Als dat zo is, wie heeft dat gemiddelde dan bepaald? 
3. Op basis waarvan is dit beleid? Hebben wij geen wegenbeheerplan met vastgestelde 

normen? 
4. Voldoet de weg aan deze normen? 
5. Is het college voornemens dit stuk weg, welke in onze ogen in belabberde toestand is, 

binnen twee maanden aan te pakken? Wij overwegen een motie op dit punt. 


